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Protokół Nr BRM.0012.1.13.2021 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku odbytego  

w dniu 28 grudnia 2021 roku  
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Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7, w tym 1 członek w trybie 

zdalnym – lista obecności w załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

➢ Radny Dawid Bondarenko, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

➢ Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 
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1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Ustalenie stopnia wdrożenia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy Olecko na lata 2020-

2025. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2022 r. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Wnioski komisji. 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2022 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2022. 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2022 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2022. 

c) projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2022 rok 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy w stosunku do poprzedniego programu, zostały wprowadzone nowości. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż dotychczas w gminie nie było placówki terapii uzależnień  i współuzależnienia, w 

którym dzieci i młodzież oraz ich rodziny mogłyby uzyskać wsparcie psychologiczne i 

psychoterapeutyczne. Z taką ofertą wystąpiło Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień i 

Współuzależnienia dla Dzieci i Młodzieży „Pozytywka”. Szacowany roczny koszt usług 

terapeutycznych wynosi 39 600 zł. Zadanie to zostało ujęte w pierwszym celu szczegółowym 

programu – zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od alkoholu.  

W trzecim celu szczegółowym – prowadzenie działalności informacyjnej i edukacyjnej w 

zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w 

szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie zajęć pozalekcyjnych, a także działań 

na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych – uwzględniono realizację murala profilaktycznego 

oraz udział w wydarzeniach miejskich tj. Olecki Dzień Zdrowia czy Active Festival Olecko.  

W części VII – zasady wynagradzania członków komisji oraz pełnomocnika ds. 

przeciwdziałania uzależnieniom – zapisano, że członkom komisji wykonującym zadania poza 

Oleckiem przysługują należności na pokrycie kosztów związanych z podróżą służbową. 

Dotychczas członkowie komisji niebędący jednocześnie pracownikami urzędu pokrywali te 

koszty z własnych środków. Państwowa Agencja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

rekomenduje, aby koszty podróży służbowych były zwracane wszystkim członkom komisji. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na 2022 rok. 

d) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Parkowej 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, kto był wnioskodawcą sporządzenia planu. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że wnioskodawcą jest firma realizująca zabudowę mieszkaniową 

wielorodzinną, ale plan jest też z inicjatywy gminy z tytułu usług sportu. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała o budowę drogi, która jest zaplanowana między zabudowaniami inwestora. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, iż na omawianym terenie dwóch właścicieli posiada nieruchomości. W 

przedmiotowym planie droga gminna została skrócona do 130 m, gdyż część drogi wchodzi w 

zakres inwestycji jednego z inwestorów. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy nie można negocjować z inwestorami, aby wybudowali tą drogę. Wiadomym 

jest, iż budują mieszkania na sprzedaż.  

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że droga obsługuje także dojazd do budynku, w którym znajduje się lokal gminny. 

Być może inwestor wybuduje ogólnodostępne miejsca parkingowe. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej. 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garażu 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garażu. 

g) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska z zakresu 

ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie zadań służących 

ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu 

gminy przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Olecku 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy Dzienny Dom Senior+ ma pełne obłożenie. 
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Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, iż jest pełne obłożenie – 16 uczestników. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy organizacja Oleckiego Klubu Seniora wynikła z zapotrzebowania. 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

wyjaśniła, że pierwszym powodem utworzenia klubu była sama idea i potrzeby 

społeczeństwa, natomiast drugim pozyskane dofinansowanie na jego utworzenie.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy na funkcjonowanie klubu również jest pozyskane dofinansowanie. 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, iż dofinansowanie zostało pozyskane jedynie na utworzenie klubu. Ośrodek 

będzie starał się uzyskać wsparcie ze środków zewnętrznych również na jego 

funkcjonowanie.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy dla gminy rentowne jest utrzymanie lokalu domu seniora, bo z tego co wie, 

uczestnicy uiszczają opłatę za pobyt. 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że w ramach Dziennego Domu Senior+ jest realizowany projekt, na który 

pozyskano środki z funduszy unijnych. Uczestnicy również ponoszą opłatę.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

wyjaśniła, iż ma na myśli to, czy potem będą zapewnione środki na kontynuację tych działań. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, że Program Wieloletni „Senior+” jest przewidziany do 2025 r. i są w nim 

przewidziane środki na utrzymanie placówek. Gmina od stycznia będzie o nie wnioskować. 

Ponadto są poszukiwane możliwości pozyskania dodatkowych środków z innych źródeł. 

Podkreśliła, iż należy brać pod uwagę różnice w funkcjonowaniu klubu i domu seniora. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

w jego ocenie warto podejmować ryzyko i podejmować działać na rzecz seniorów. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wtrącił, iż tworzenie takich miejsc to działania prewencyjne i na przyszłość. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Olecku. 

i) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Oleckim Klubie Seniora 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jakie kryterium było brane pod uwagę przy ustalaniu odpłatności. 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że pod uwagę brane były przede wszystkim dochody oraz wysokość opłat w 

innych gminach. W jej ocenie symboliczna opłata powinna być.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zgodził się, iż symboliczna opłata motywuje. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

w jej ocenie ludzie starsi są bardzo honorowi i nie chcą mieć wszystkiego za darmo. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Oleckim Klubie Seniora. 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała o środki przekazywane Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku, 

w tym na zakup energii. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
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wyjaśniła, że  łącznie przekazuje się 215.000,00 zł do spółki z przeznaczeniem na objęcie 

nowych udziałów, co jest konsekwencją uchwały rady z 30 listopada br.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że środki będą przeznaczone na zakup sprzętu – zamiatarki oraz pługopiaskarki.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2021-2032 r. 

l) projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w 

Olecku” zostanie zrealizowana również do końca czerwca 2022 r., czy jest przewidziany 

termin wcześniejszy, bo zadanie miało być wykonane do końca tego roku. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

wyjaśniła, że zadanie może być wykonane wcześniej i takie jest założenie. 

Członek komisji – Anna Kaczor 



 10 

zapytała, jaki był powód opóźnienia. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że na opóźnienie realizacji inwestycji wpłynęły czynniki, tj. prace dodatkowe w 

budynku, zakażenia pracowników wirusem SARS-CoV-2 oraz brak dostępności materiałów 

budowlanych. Na wiosnę, jeśli tylko pogoda pozwoli, prace zostaną ukończone. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, jakie dodatkowe prace wynikły w trakcie realizacji zadania. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż dodatkowe prace wynikły z przeprojektowania instalacji wodnej w budynku 

oraz przeprojektowania muru oporowego. Dodatkowych kosztów nie będzie. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021. 

m) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2022-2034 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, że  do projektu uchwały nie wprowadzono żadnych zmian. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2021-2034. 

n) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, że  do projektu uchwały nie wprowadzono żadnych zmian. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Ustalenie stopnia wdrożenia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy 

Olecko na lata 2020-2025. 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

przedstawiła informację dotyczącą wdrożenia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy Olecko w 

roku szkolnym 2020/2021 – treść w załączeniu do protokołu. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wskazała, iż była przeciwnikiem podjęcia strategii w proponowanym kształcie. Brakuje jej w 

realizacji strategii wskaźników rozwoju i postępu. Nie widzi niczego, co byłoby radykalnie 

inne i bardzo pozytywne dzięki tej strategii. Osobiście bierze i brała udział w działaniach, 

które wymieniła pani kierownik.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

wyjaśniła, że elementy wdrożenia strategii rozwoju oświaty są opracowane na podstawie 

wskaźników przyjętych w strategii. Generalnie to jest początek jej realizacji i została 

pokazana sytuacja w pierwszym roku szkolnym, jakie wskaźniki zostały osiągnięte. Zgodnie z 

założeniami strategii ewaluacja jest założona w połowie okresu i na zakończenie jej realizacji.   

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

w jego ocenie podnoszenie kwalifikacji, zakup sprzętu, czy inwestowanie w szkoły to jest 

sposób realizowania strategii. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, że chodzi jej o bardziej mierzalne efekty, np. o ile wzrosła liczba szkoleń, o jaką 

kwotę więcej wydano na remonty szkół itp. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, iż dokument strategiczny nie zawsze musi zakładać rozwój. Dokument strategiczny 

określa cele, które zakłada się do osiągnięcia. W jej opinii należy zakończyć pełen cykl 

funkcjonowania strategii – rok szkolny lub rok kalendarzowy, by dokonać oceny. Informacja 

odnosi się do zapisów zawartych w przyjętym dokumencie strategicznym. 
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Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, że brakuje jej obrazowego, liczbowego przedstawienia efektów. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał, iż dokument będzie poddany ewaluacji, a wszelkie uwagi przy jego realizacji 

przyjmuje, bo będzie to kierunek działania na przyszłość. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

oznajmił, że na przyszły rok ponownie zgłosi temat do planu pracy komisji i wówczas komisja 

odniesie się do informacji z roku obecnego.  

Członek komisji – Józef Krajewski 

odnośnie celu krzewienia patriotyzmu wyraził szacunek i podziękowanie za wybór patronów 

szkół gminnych. Wskazał, że najważniejszą rolę odgrywa wiedza i wychowanie a nie 

bogactwa naturalne. Mimo trudnych czasów pandemii w szkołach jest realizowane wiele 

działań i wyraził za to wdzięczność.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

wskazała, iż w raporcie winno być wskazane jak bardzo dyrektorzy, szkół nauczyciele i 

uczniowie pracują w sposób bardziej analityczny, np. w formie tabel. 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

stwierdziła, że skupiła się na danych cyfrowych, bo one oddają jak wygląda sytuacja. Jeżeli w 

grudniu przyszłego roku komisja będzie porównywać ten rok, to będzie widać jak wygląda 

praca w szkołach w poszczególnych obszarach.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

podziękował wszystkim za wdrażanie strategii w trudnej sytuacji pandemii. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

oznajmiła, że raport jest obszerny, a o szerokiej działalności szkół można dowiedzieć się 

również ze stron internetowych lub mediów społecznościowych. Rodzice i dziadkowie widzą 

zmiany w szkołach. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że były uwagi dyrektorów o dostosowaniu przystanków autobusowych i 

komunikacji do potrzeb uczniów. Zapytał, czy gmina robi coś w tym kierunku. Ponadto w 

niektórych szkołach dużo się dzieje, ale mało się tym chwalą. Warto zachęcić dyrektorów, by 

umieszczali informacje o działalności szkół. 
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Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż wydział będzie zwracał uwagę na wszelkie sugestie i będzie pracował nad 

ulepszeniem raportu. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 3 – Opracowanie planu pracy komisji na 2022 r. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

odczytał stałe punkty planu pracy rady. 

Po dyskusji komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła następujący plan pracy 

na 2022 r.: 

Miesiąc Tematyka 

Luty 
 

Funkcjonowanie szkół w Gminie Olecko – demografia, koszty utrzymania, 

finansowanie 

Kwiecień 
 

Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego 

– temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 
Maj 
 

Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego  

w Gąskach – posiedzenie wyjazdowe 

 
Wrzesień 
 

Podsumowanie sezonu letniego 

– temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

Listopad Wdrożenie Strategii Rozwoju Oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński  

prosił, aby w informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 

zostały ujęte dane typu: 

− wyniki uczniów opublikowane na stronie Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z 

podziałem na szkoły miejskie i wiejskie, 

− analiza uczestnictwa uczniów z Gminy Olecko w wojewódzkich konkursach 

przedmiotowych organizowanych przez Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski komisji. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zwrócił uwagę, że przy Kąpielisku „Szyjka” jest górka, która bardzo dobrze nadaje się do 

zjeżdżania na sankach lub ślizgaczach. Na prośbę dzieci zgłosił, aby rozważyć tam budowę 

niewielkiego wyciągu orczykowego.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

przekazała, iż goście byli zachwyceni świątecznym oświetleniem Olecka. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada  

zgłosił następujące wnioski: 

➢ na prośbę mieszkańców wystąpił o włączenie muzyki przy lodowisku, 

➢ poddał pod rozwagę podłączenia obiektów Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Olecku do miejskiej sieci ciepłowniczej. 

Innych wniosków nie zgłaszano.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych wniosków. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 
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